
 

 

 

 

 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 
 

         Θεσσαλονίκη, 24/10/2022 
 
Του:  Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας 
 
ΠΡΟΣ:  Τoν κ. Υπουργό Περιβάλλοντος και Ενέργειας 
 
ΘΕΜΑ: «Απαραίτητος ο συνεχής έλεγχος των στοών των μεταλλείων» 
 
Κύριε Υπουργέ, 
 
Με αφορμή το πρόσφατο εργατικό δυστύχημα και τον θάνατο εργαζομένου, εξαιτίας 
κατάρρευσης στοάς σε μεταλλείο της Φωκίδας, τίθεται ζήτημα συνεχούς επιθεώρησης 
και διαρκούς ελέγχου των στοών των ορυχείων και μεταλλείων της χώρας. Δεδομένης 
της ανάπτυξης της τεχνολογίας, θεωρείται πια ότι η επιστήμη είναι σε θέση να 
διαπιστώνει την ιδιοσυστασία και τη σαθρότητα του εδάφους και ιδίως του υπεδάφους. 
Κατά αυτήν την έννοια δύνανται να προβλεφθούν δυσάρεστα και θλιβερά γεγονότα, 
όπως της απώλειας του εργαζομένου στο μεταλλείο της Φωκίδας. 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 
 
Προτίθεστε όπως δραστηριοποιηθεί Υπηρεσία του αφ΄ υμών Υπουργείο, ώστε να 
προβαίνει σε συνεχείς επιθεωρήσεις των στοών των ορυχείων της χώρας, βάσει του 
Κανονισμού Μεταλλευτικών και Λατομικών Εργασιών (YA 2223 ΦEK122714/06/11), και 
να επικαιροποιηθεί ο εν λόγω Κανονισμός, εάν χρήζει ανάγκη επικαιροποίησης, δυνάμει 
της ραγδαίας ανάπτυξης της τεχνολογίας και της απαραίτητης διασφάλισης της 
σωματικής ακεραιότητας των εργαζομένων αυτών; 
 
Ο ερωτών Βουλευτής 
 
 
ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ
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